502579136 11/22/2013

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT2625140

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	01/01/2012

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
UNIVERSITE DE LA MEDITERRANEE (AIX-MARSEILLE II)	01/01/2012

RECEIVING PARTY DATA

Name:	UNIVERSITE D'AIX-MARSEILLE
Street Address:	JARDIN DU PHARO
Internal Address:	50 BOULEVARD CHARLES LIVON
City:	MARSEILLE CEDEX 07
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	13284

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Application Number:	13655954

CORRESPONDENCE DATA

 Fax Number:
 (352)372-5800

 Phone:
 3523758100

 Email:
 fce@slepatents.com

Correspondence will be sent via US Mail when the email attempt is unsuccessful.

Correspondent Name: FRANK C. EISENSCHENK, Ph.D.

Address Line 1: P.O. BOX 142950

Address Line 4: GAINESVILLE, FLORIDA 32614-2950

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	BKR.288C1
NAME OF SUBMITTER:	FRANK C. EISENSCHENK, PH.D.
Signature:	/FRANK C. EISENSCHENK/
	PATENT

PATENT REEL: 031656 FRAME: 0037 P \$40,00 1365595

Date:	11/22/2013
Total Attachments: 10	
source=2AV6431#page1.tif	
source=2AV6431#page2.tif	
source=2AV6431#page3.tif	
source=2AV6431#page4.tif	
source=2AV6431#page5.tif	
source=2AV6431#page6.tif	
source=2AV6431#page7.tif	
source=2AV6431#page8.tif	
source=2AV6431#page9.tif	
source=2AV6431#page10.tif	

ACTE CONFIRMATIF DE FUSION

ENTRE LES SOUSSIGNES:

Université de Provence (Aix-Marseille I), Etablissement public à caractère scientifique culturel et professionnel, 3 Place Victor Hugo, 13331 Marseille Cedex 3, numéro SIRET: 191 318 427 00017

Représentée par son Président Jean Paul CAVERNI

> Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II), Etablissement public à caractère scientifique culturel et professionnel, Jardin du Pharo, 58 boulevard Charles Livon 13284 Marseille cedex 07, France, numéro SIREN: 191 318 435 00010

Représentée par son Président Monsieur Yvon Berland

Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III), Etablissement public à caractère scientifique culturel et professionnel ayant son siège situé 3, avenue Robert Schuman 13628 Aix-en-Provence Cedex 1, France, numéro SIRET: 191 323 641 000 16,

Représentée par son Président, Monsieur Marc Pena.

ci-après désignées « les TROIS UNIVERSITES »,

et

Université d'Aix-Marseille, Etablissement public à caractère scientifique culturel et professionnel, Jardin du Pharo, 58 boulevard Charles Livon 13284 Marseille Cedex 07, numéro SIRET: 130 015 332 000 13,

Représentée par son Président, Monsieur Yvon Berland

ci-après désignée « UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE»,

CONFIRMATORY DEED OF MERGER

BETWEEN THE UNDERSIGNED

Université de Provence (Aix-Marseille I), a public institution serving scientific, cultural and professionnal purposes, 3 Place Victor Hugo, 13331 Marseille Cedex 3, numéro SIREN: 191 318 427 0017

Represented by its President Jean Paul CAVERNI

Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II), a public institution serving scientific, cultural and professionnal purposes, Jardin du Pharo, 58 boulevard Charles Livon 13284 Marseille cedex 07, France, SIREN number : 191 318 435

Represented by its President Mr Yvon Berland

Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III), a public scientific, cultural and professionnal establishment, having its registered office at 3, avenue Robert Schuman 13628 Aix-en-Provence Cedex 1, France, SIRET number: 191 323 641 000 16,

Represented by its President, Mr Marc Pena.

hereinafter referred to as "The THREE UNIVERSITIES"

and

Université d'Aix-Marseille, a public scientific, cultural and professionnal establishment, having its office at Jardin du Pharo, 58 Boulevard Charles Livon, 13284 Marseille Cedex 07, SIRET number : 130 015 332 000 13.

Represented by its President, Mr. Yvon Berland

hereinafter referred to as "UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE",

707 W |

PREAMBULE:

- 1- Par décret n° 2011-1010 du 24 août 2011 portant création de l'Université AIX-Marseille, publié au Journal Officiel de la République Française n°0197 du 26 août 2011, l'UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE a été constituée en regroupant les TROIS UNIVERSITES désignées ci-dessus.
- 2- Conformément à l'article 2 du décret cité cidessus, les biens, droits et obligations des TROIS UNIVERSITES ont été transférés à l'UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE avec effet au 1^{er} janvier 2012.
- 3- Il est noté que les TROIS UNIVERSITES ont pu utiliser différentes dénominations.

Aux fins d'inscription aux différents Offices de brevets concernés, les parties ont convenu d'établir un acte confirmatif de fusion, en suite de quoi :

IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT:

ARTICLE 1 - OBJET:

Les TROIS UNIVERSITES confirment avoir fusionné pour former l'UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE.

ARTICLE 2 - NOMS:

Il est précisé par son représentant, que l'Université de Provence (Aix-Marseille I) utilisait indifféremment les noms « Université de Provence (Aix-Marseille I) », « Université de Provence », ou « Université Aix-Marseille I », ou Université d'Aix-Marseille I » ou « Université de Provence — Aix Marseille I », ou « Université de Provence, Aix Marseille I », ou « Université de Provence Aix Marseille I » , et que l'ensemble de ces noms désignait effectivement l'Université de Provence (Aix-Marseille I).

Il est précisé par son représentant, que l'Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II), utilisait indifféremment les noms « Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II) », « Université Aix-Marseille II », « Université de la Méditerranée », « Université de la Méditerranée Aix-Marseille II » ou « Université de la Méditerranée — Aix-Marseille II », et que l'ensemble de ces noms désignait effectivement

WHEREAS:

1- Under decree n°2011-1810 of August 24, 2011 establishing the UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE published in the Official Gazette of the French Republic n°0197 of August 26, 2011, UNIVERSITÉ d'AIX-MARSEILLE has been incorporated gathering THREE by the UNIVERSITIES above-identified.

Notaires

- 2- According to Article 2 of the above-cited decree, properties, rights and obligations of the THREE UNIVERSITIES have been transferred to UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE with effect from January 1, 2012.
- 3- It is noted that the THREE UNIVERSITIES may have used various denominations.

For recording purposes with the various relevant Patent Offices, the parties have agreed to execute a confirmatory deed of merger, according to which:

IT HAS BEEN AGREED AS FOLLOWS:

ARTICLE 1 - SUBJECT:

The THREE UNIVERSITIES hereby confirm that they have merged into UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE.

ARTICLE 2 - NAMES:

The legal representative of Université de Provence (Aix-Marseille I) specifies that Université de Provence (Aix-Marseille I) indifferently used the names "Université de Provence (Aix-Marseille I)", "Université de Provence", or "Université Aix-Marseille I", or Université d'Aix-Marseille I » or « Université de Provence — Aix Marseille I », or « Université de Provence, Aix Marseille I , or « Université de Provence Aix Marseille I » and that all these names effectively designated "Université de Provence (Aix-Marseille I)".

The legal representative of Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II) specifies that Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II) indifferently used the names "Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II)", « Université Aix-Marseille II", « Université de la Méditerranée », "Université de la Méditerranée Aix-Marseille II" or

W 6



Il est précisé par son représentant, que l'Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III), utilisait indifféremment les noms « Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III) », « Université Paul Cézanne », « Université Aix-Marseille III », « Université Paul Cézanne — Aix Marseille III », « Université Paul Cézanne, Aix Marseille III », « Université Paul Cézanne Marseille III », or « Université Paul Cézanne, Université d'Aix-Marseille III » et que l'ensemble de ces noms désignait effectivement l'Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III).

Il est ainsi confirmé que le décret n° 2011-1010 du 24 août 2011, en se référant aux « Universités Aix-Marseille I, Aix-Marseille II, et Aix-Marseille III », entend bien désigner l'Université de Provence (Aix-Marseille I), l'Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II), et l'Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III), à savoir les TROIS UNIVERSITES.

ARTICLE 3 - BREVETS:

La propriété entière, ou le cas échéant la quotepart de copropriété, de tous les brevets et demandes de brevets détenus, en propriété pleine ou en copropriété, par l'une des TROIS UNIVERSITES, ci-après désignés les « BREVETS », est transférée à l'UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE.

Les droits de priorité associés à ces BREVETS sont également transférés à l'Université d'Aix-Marseille.

Le transfert de propriété, à l'UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE, des BREVETS, par la fusion des TROIS UNIVERSITES, comprend tous les droits, prérogatives et obligations qui y sont attachés, l'UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE est donc subrogée dans tous les droits de l'une des TROIS UNIVERSITES sur les BREVETS.

La fusion des Trois Universités emporte donc transfert, à l'UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE, des droits et obligations des contrats de licence relatifs aux BREVETS, d'engager, reprendre, poursuivre toute procédure administrative ou judiciaire relative à la défense ou à l'exploitation

« Université de la Méditerranée – Aix-Marseille II) and that all these names effectively designated "Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II)".

The legal representative of Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III) specifies that Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III) indifferently used the names « Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III) », « Université Paul Cézanne », « Université Aix-Marseille III », « Université Paul Cézanne — Aix Marseille III », « Université Paul Cézanne, Aix Marseille III », « Université Paul Cézanne Marseille III », or « Université Paul Cézanne, Université d'Aix-Marseille III » and that all these names effectively designated "Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III)".

It is hence confirmed that decree n°2011-1010 of August 24, 2011, when referring to "Université Aix-Marseille I, Aix-Marseille II, et Aix-Marseille III", indeed means Université de Provence (Aix-Marseille II), Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II), and Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III), namely the THREE UNIVERSITIES.

ARTICLE 3 - PATENTS:

The entire ownership, or where appropriate the share of ownership, of all patents and patent applications, hereafter referred to as "PATENTS", fully-owned or owned in joint-ownership, by one of the THREE UNIVERSITIES, has been transferred to UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE.

The priority rights attached to these PATENTS have also been transferred to UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE.

The transfer of ownership of the PATENTS to UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE, by the merger of the THREE UNIVERSITIES, include all rights, privileges and obligations attached thereto, the UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE is thus subrogated to all of the rights on the PATENTS of one of the THREE UNIVERSITIES.

The merger of the THREE UNIVERSITIES thus involves the transfer to UNIVERSITE d'AIX-MARSEILLE, of the rights and obligations of license agreements related to the PATENTS, to initiate, resume, or pursue any administrative or judicial proceedings related to the defense or

17 p

desdits BREVETS, et notamment toute action en contrefaçon.

exploitation of said PATENTS, including notably any action for infringement.

ARTICLE 4 -- DATE

La date d'entrée en jouissance de la fusion, des transferts de propriété et du changement de nom associés, est le 1er Janvier 2012.

ARTICLE 5 - POUVOIR

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original du présent acte pour faire inscrire la fusion, les transferts de propriété et le changement de nom associés, auprès des différents Offices des Brevets concernés.

Fait à Marseille, le

Pour l'Université de Provence (Aix-Marseille I),

son Président Jean Paul CAVERNI

Pour l'Université de la Méditerranée (Aix-Marseille H),

son Président/Monsieur-Yvon Berland

Pour l'Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III),

son Président Monsieur Marc Pena

ARTICLE 4 - DATE:

The effective date of the merger, transfers of ownership and of the related change of name is January 1, 2012.

ARTICLE 5 - POWER OF ATTORNEY:

All powers of attorney are given to the bearer of an original copy of the present deed to proceed with the recordal of the merger and related change of name before the various relevant Patent Offices.

Executed in Marseille, on

For 'Université de Provence (Aix-Marseille I),

its President Jean Paul CAVERNI

For Université de la Méditerranée (Aix-Marseille II),

its President Mr. Yvon Berland

For Université Paul Cézanne (Aix-Marseille III),

its President Mr. Marc Pena

et

Pour l'Université d'Alx-Marseille,

and

For Université d'Aix-Marseille,

Vu pour la certification matérielle de la signature

de MILLIA CAVERY,

BERLAND IT PENA

son Président Monsteur Yvon Berland

its President Mr. Yvon Berland



En savoir plus sur ce texte...

JORF n°0197 du 26 août 2011 page 14469 texte n° 44

DECRET

Décret nº 2011-1010 du 24 août 2011 portant création de l'université d'Aix-Marseille

NOR: ESRS1107961D

Publics concernés : usagers et personnels des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III.

Objet : création d'un établissement public à caractère scientifique, culturel et professionnel, dénommé « université d'Aix-Marseille », regroupant les universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III.

Entrée en vigueur : le nouvel établissement se substituera aux trois universités préexistantes à compter du 1er janvier 2012. Les dispositions transitoires nécessaires notamment à la constitution des organes de gouvernance du nouvel établissement entrent en vigueur le lendemain de la publication du présent décret.

Notice : le présent décret prévoit que l'université d'Aix-Marseille assure l'ensemble des activités exercées par les universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III qu'elle regroupe. Les dispositions transitoires du décret prévoient les modalités d'adoption des statuts et du budget de l'université d'Aix-Marseille et de gouvernance de l'établissement. Les biens, droits et obligations et les contrats des personnels des trois universités marseillaises sont transférés à l'université d'Aix-Marseille. De même, les fonctionnaires précédemment affectés dans ces établissements sont affectés à l'université d'Aix-Marseille. Enfin, les étudiants inscrits dans ces trois universités sont inscrits à l'université d'Aix-Marseille.

Références : le présent décret peut être consulté sur le site Légifrance (http://www.legifrance.gouv.fr). Le Premier ministre.

Sur le rapport du ministre de l'enseignement supérieur et de la recherche,

Vu le code de l'éducation, notamment ses articles L. 711-1 et L. 719-5;

Vu le décret n° 85-59 du 18 janvier 1985 modifié fixant les conditions d'exercice du droit de suffrage, la composition des collèges électoraux et les modalités d'assimilation et d'équivalence de niveau pour la représentation des personnels et des étudiants aux conseils des établissements publics à caractère scientifique, culturel et professionnel ainsi que les modalités de recours contre les élections ;

Vu le décret nº 99-272 du 6 avril 1999 modifié relatif aux commissions paritaires d'établissement des établissements publics d'enseignement supérieur ;

Vu le décret n° 2000-250 du 15 mars 2000 modifié portant classification d'établissements publics à caractère scientifique, culturel et professionnel ;

Vu le décret α° 2011-184 du 15 février 2011 relatif aux comités techniques dans les administrations et les établissements publics de l'Etat ;

Vu le décret nº 2011-326 du 24 mars 2011 portant rattachement de l'Institut supérieur du bâtiment et des travaux publics à l'université Aix-Marseille-I ;

Vu les avis des comités techniques paritaires des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III ; Vu les délibérations des conseils d'administration des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III ;

Vu l'avis du Conseil national de l'enseignement supérieur et de la recherche, Décrète :

Article 1 En savoir plus sur cet article...

L'université d'Aix-Marseille est un établissement public à caractère scientifique, culturel et professionnel constitué sous la forme d'une université au sens de l'article L. 711-2 du code de l'éducation. Elle est soumise aux dispositions du code de l'éducation et des textes pris pour son application.

Article 2 En savoir plus sur cet article...

L'université d'Aix-Marseille assure l'ensemble des activités exercées par les universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III qu'elle regroupe.

Les biens, droits et obligations, y compris les contrats des personnels, des universités Aix-Marseille-I,

Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III sont transférés à l'université d'Aix-Marseille.

Les fonctionnaires précédemment affectés dans ces établissements sont affectés à l'université d'Aix-Marseille. Les étudiants inscrits dans les universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III sont inscrits à l'université d'Aix-Marseille.

Article 3 En savoir plus sur cet article...

PATENT REEL: 031656 FRAME; 0943₁₀ Il est institué au sein de l'université d'Aix-Marseille une assemblée constitutive provisoire constituée des membres des conseils d'administration respectifs des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III. Les présidents en exercice des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III sont membres de droit de l'assemblée constitutive provisoire.

Cette assemblée exerce, jusqu'à l'installation du conseil d'administration et du conseil scientifique prévus aux articles L. 712-3 et L. 712-5 du code de l'éducation, les compétences de ces conseils.

Elle adopte, dans les conditions prévues à l'article L. 711-7 du code de l'éducation, les statuts de l'établissement, qui sont transmis au ministre chargé de l'enseignement supérieur, dans le délai de trois mois à compter de la publication du présent décret.

Si les statuts de l'université d'Aix-Marseille ne sont pas adoptés dans ce délai, ils sont arrêtés par le ministre chargé de l'enseignement supérieur.

Article 4 En savoir plus sur cet article...

Jusqu'à l'élection du président de l'université d'Aix-Marseille dans les conditions prévues à l'article L. 712-2 du code de l'éducation, le recteur de l'académie d'Aix-Marseille, chancelier des universités, convoque et préside l'assemblée constitutive provisoire et organise avant le 31 décembre 2011 les élections aux différents conseils de l'établissement.

Sont électeurs et éligibles, dans les conditions fixées par le décret du 18 janvier 1985 susvisé, les personnels et les usagers des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III.

Article 5 En savoir plus sur cet article...

Les conseils et les directeurs des composantes et des services communs des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III demeurent en fonction et continuent d'exercer leurs compétences jusqu'à l'installation des nouveaux conseils et la nomination ou l'élection des nouveaux directeurs des composantes et des services communs de l'université d'Aix-Marseille mentionnés aux articles L. 713-1, L. 713-3, L. 713-9, L. 714-1 et L. 714-2 du code de l'éducation.

Article 6 En savoir plus sur cet article...

Les comptes financiers des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III relatifs à l'exercice 2011 sont respectivement établis par les agents comptables en fonction lors de la suppression de chaque université. Ils sont approuvés par le conseil d'administration de l'université d'Aix-Marseille.

L'assemblée constitutive provisoire adopte, pour l'année 2012, le budget de l'université d'Aix-Marseille préparé par le recteur de l'académie d'Aix-Marseille, chancelier des universités.

Article 7 En savoir plus sur cet article...

Pour la constitution du comité technique et de la commission paritaire d'établissement de l'université d'Aix-Marseille, sont électeurs et éligibles les personnels des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III.

Jusqu'à l'installation du comité technique et de la commission paritaire d'établissement constitués conformément aux décrets du 15 février 2011 et du 6 avril 1999 susvisés, ces instances sont composées des représentants titulaires et suppléants de l'établissement et du personnel des comités techniques paritaires et des commissions paritaires d'établissement respectives des universités Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II et Aix-Marseille-III. Le recteur de l'académie d'Aix-Marseille, chancelier des universités, convoque et préside ces instances.

Article 8 En savoir plus sur cet article...

L'article 1er du décret du 15 mars 2000 susvisé est modifié comme suit :

- I. Dans la rubrique 1. Universités, avant le mot : « Amiens », les mots : « Aix-Marseille » sont ajoutés.
- II. Dans la rubrique 1. Universités, sont supprimés les mots : « Aix-Marseille-II. », « Aix-Marseille-III. » et « Aix-Marseille-III. »

Article 9 En savoir plus sur cet article...

I. - Sont abrogés :

- le décret n° 69-1078 du 28 novembre 1969 relatif aux élections à l'assemblée constitutive provisoire de l'université d'Aix-Marseille-I ;
- le décret n° 69-1079 du 28 novembre 1969 relatif aux élections à l'assemblée constitutive provisoire de l'université d'Aix-Marseille-II ;
- le décret n° 73-739 du 26 juillet 1973 portant création d'une troisième université dans l'académie d'Aix-Marseille
 ;

— le décret n° 73-983 du 23 octobre 1973 portant création d'une université dans l'académie d'Aix-Marseille. II. — A l'article 1er du décret n° 70-1174 du 23 décembre 1970 portant érection d'universités et instituts nationaux polytechniques en établissements publics à caractère scientifique et culturel, les mots : « Aix-Marseille-I, » sont supprimés.

Article 10 En savoir plus sur cet article...

Dans le titre et à l'article 1er du décret du 24 mars 2011 susvisé, les mots : « Aix-Marseille-I » sont remplacés par les mots : « Aix-Marseille ».

Article 11 En savoir plus sur cet article...

Les articles 2, 8-II, 9 et 10 entrent en vigueur le 1er janvier 2012.

Article 12 En savoir plus sur cet article...

La ministre du budget, des comptes publics et de la réforme de l'Etat, porte-parole du Gouvernement, et le ministre de l'enseignement supérieur et de la recherche sont chargés, chacun en ce qui le concerne, de l'exécution du présent décret, qui sera publié au Journal officiel de la République française.

Fait le 24 août 2011.

François Fillon

Par le Premier ministre :

Le ministre de l'enseignement supérieur et de la recherche,

Laurent Wauquiez

La ministre du budget, des comptes publics et de la réforme de l'Etat,

porte-parole du Gouvernement,

Valérie Pécresse



For more information on this enactment...

Official Gazette of the French Republic No. 0197 of 26 August 2011 page 14469 enactment No. 44

DECREE

Decree No. 2011-1010 of 24 August 2011 concerning setting up the University of Aix-Marseille

NOR: ESRS1107961D

Publics concerned: users and personnel of the universities of Aix-Marseille-II, Aix-Marseille-III and Aix-Marseille-III.

Purpose: to set up a public establishment of a scientific, cultural and professional nature, called the "University of Aix-Marseille", grouping together universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III.

Effective date: the new establishment shall replace the three pre-existing universities as from 1st January 2012. The transitional provisions, particularly the constitution of the governance institutions of the new establishment, shall come into force on the day following publication of this decree.

Notice: this decree provides that the university of Aix-Marseille shall carry on all the activities carried on by the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III constituting it. The transitional provisions of the decree provide for the processes for adopting the statutes and the budget of the University of Aix-Marseille and the governance of the establishment. The assets, rights and obligations and the contracts with the members of the personnel of the three Marseilles universities shall be transferred to the University of Aix-Marseille. Similarly, the civil servants previously assigned to these establishments shall be assigned to the University of Aix-Marseille. Finally, the students enrolled in these three universities shall be enrolled in the University of Aix-Marseille.

References: this decree may be consulted on the Légifrance Web site (http://www.legifrance.gouv.fr). The Prime Minister,

On the report by the Minister of Higher Education and Research,

Having regard to the French Code of Education, particularly articles L. 711-1 and L. 719-5 thereof;

Having regard to amended decree No. 85-59 of 18 January 1985 laying down the conditions for exercising the voting rights, the composition of the electoral rolls and the procedures for assimilation and the equal representation of the personnel and the students on the boards of public establishments of a scientific, cultural and professional nature as well as the processes for appeals against election results;

Having regard to amended decree No. 99-272 du of 6 April 1999 concerning the establishment joint committees for the public establishments of higher educational;

Having regard to amended decree No. 2000-250 du 15 March 2000 concerning the classification of public establishments of a scientific, cultural and professional nature;

Having regard to decree No. 2011-184 of 15 February 2011 concerning technical committees in the State administrations and public establishments:

Having regard to decree No. 2011-326 of 24 March 2011 concerning the incorporation of the Higher Institute of Building and Public Works into the university of Aix-Marseille-I;

Having regard to the views of the joint technical committees of the universities of Aix-Marseille-II, Aix-Marseille-III and Aix-Marseille-III:

Having regard to the deliberations of the boards of directors of the universities of Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III:

Having regard to the view of the National Council for Higher Education and Research, Decrees:

Article 1 For more information on this article...

The university of Aix-Marseille is a public establishment of a scientific, cultural and professional nature constituted in the form of a university in the meaning of article L. 711-2 of the French Code of Education. It is subject to the provisions of the French Code of Education and the enactments voted for its implementation.

Article 2 For more information on this article...

The university of Aix-Marseille shall out all the activities carried on by the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III constituting it.

The assets, rights and obligations and the contracts with the members of the personnel of the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III shall be transferred to the university of Aix-Marseille.

The civil servants previously assigned to these establishments shall be assigned to the university of Aix-Marseille.

The students enrolled in these three universities are enrolled in the university of Aix-Marseille.

Article 3 For more information on this article...

A provisional constitutive assembly comprising the members of the respective administrative boards of the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III shall be instituted within the university of Aix-Marseille. The presidents in office of the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III are ex officio members of the provisional constitutive assembly.

Until the board of directors and the scientific board provided for in articles L. 712-3 and L. 712-5 of the French Code of Education have taken up office, this assembly will carry out the functions of these boards.

Under the conditions provided for in article L. 711-7 of the French Code of Education, it shall adopt the statutes of the establishment, which shall be sent to the Minister of Higher Education, within three months from publication of this decree. If the statutes of the university of Aix-Marseille are not adopted within this time limit, they will be adopted by the Minister for Higher Education.

Article 4 For more information on this article...

Until the president of the university of Aix-Marseille has been elected under the conditions provided for in article L. 712-2 of the French Code of Education, the rector of the academy of Aix-Marseille, chancellor of the universities, shall convene and preside over the provisional constitutive assembly and shall organise the elections to the establishment's various boards before 31st December 2011.

The personnel and users of the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III may vote and be elected, under the conditions laid down by the aforementioned decree of 18 January 1985.

Article 5 For more information on this article...

The boards and directors of the components and joint services of the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III shall remain in office and shall continue to exercise their duties until the new boards have taken up office and the new directors of the component elements and joint services of the university of Aix-Marseille mentioned in articles L. 713-1, L. 713-3, L. 713-9, L. 714-1 and L. 714-2 of the French Code of Education have been appointed.

Article 6 For more information on this article...

The financial statements of the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III concerning the financial year 2011 are respectively drawn up by the incumbent accounting officers when each university is closed. They shall be approved by the board of directors of the university of Aix-Marseille.

The provisional constitutive assembly shall adopt, for the year 2012, the budget of the university of Aix-Marseille prepared by the rector of the academy of Aix-Marseille, chancellor of the universities.

Article 7 For more information on this article...

To constitute the technical committee and the joint committee of the University of Aix-Marseille, the personnel of the universities of Aix-Marseille-I, Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III may vote and be elected. Until the technical committee and the joint committee of the establishment have been constituted in accordance with the aforementioned decrees of 15 February 2011 and 6 April 1999 these bodies shall be comprised of the representatives of the members and alternative members of the establishment and the personnel of the joint technical committees and joint committees of the establishment of the universities of Aix-Marseille-II and Aix-Marseille-III respectively. The rector of the academy of Aix-Marseille, chancellor of the universities, shall convene and preside over these bodies.

Article 8 For more information on this article...

Article 1 of the aforementioned decree of 15 March 2000 is amended as follows:

I. — Under heading 1. Universities, before the word: "Amiens", the words: "Aix-Marseille" are added.

II. — Under heading 1. Universities, the words: "Aix-Marseille-I.", "Aix-Marseille-II." and "Aix-Marseille III." are deleted.

Article 9 For more information on this article...

I. — Are rescinded:

- decree No. 69-1078 of 28 November 1969 concerning elections to the provisional constitutive assembly of the university of Aix-Marseille-I;
- decree No. 69-1079 of 28 November 1969 concerning elections to the provisional constitutive assembly of the university of Aix-Marseille-II;
- decree No. 73-739 of 26 July 1973 concerning setting up a third university in the academy of Aix-Marseille;

decree No. 73-983 du 23 October 1973 concerning setting up a university in the academy of Aix-Marseille.
 II. — In article 1 of decree No. 70-1174 du 23 December 1970 concerning building universities and national polytechnic institutes as public establishments as scientific and cultural establishments, the words: "Aix-Marseille-I", are deleted.

Article 10 For more information on this article...

In the title and article 1 of the aforementioned decree of 24 March 2011, the words: "Aix-Marseille-I" are replaced by the words: "Aix-Marseille".

Article 11 For more information on this article...

Articles 2, 8-II, 9 and 10 shall come into force on 1st January 2012.

Article 12 For more information on this article...

The Minister for the Budget, Public Accounts and State Reform, the Government spokeswoman, and the Minister for Higher Education and Research are charged, each in their own field, with implementing this decree, which shall be published in the Official Gazette of the French Republic.

Signed on 24 August 2011.

François Fillon

By the Prime Minister:

The Minister for Higher Education
and Research,
Laurent Wauquiez
The Minister for the Budget, Public Accounts
and State Reform,
Government Spokeswoman,

Valérie Pécresse

PATENT REEL: 031656°FRAME" 0048

^{1 of 3}RECORDED: 11/22/2013